
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Måndag 12 aug 2024 kl. 19.30-21.00. Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Stefan Mattsson, Olivia Hansén, Peter Håkansson,
Marina Karlsson, Lars Molin. Personal: Nadja Casadei, Markus Andersson.
Frånvarande: Fredrik Schölin, Linda Kjellberg, Monica Randström.

§ 1. Mötets öppnande
a) Val av justeringsperson - Marina.
b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes efter tillägg av 9b.
c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Utredning DM: Enkäten fick 68 st svar och tävlingskommittén har börjat diskutera innehållet, 
fortsätter på nästa möte med slutsatser/förslag att presentera för föreningarna och till Höstmötet.
Krav på DM-arrangörer och hjälp till dem (tidsprogram & antal funktionärer): Anton har med olika 
input utifrån sammanställt ett underlag som kommittén ska ta ställning till på nästa möte. Därefter 
kommer även styrelsen och utbildningskommittén få ta del av det innan det går ut till föreningarna.
Galagruppen har möte på onsdag, Nadja meddelar därefter Markus senast fredag som tar med info 
till föreningarna i Nyhetsbrev och på hemsidan.
STIM-avtal: Markus har nyligen mailat SFIF om detta, avvaktar svar.
Årshjul: Underlag presenterat inför dagens möte (se §6).

§ 3. Ekonomi - Markus
Rapport utskickad ihop med kommentarer. Budget -107 tkr i år. Vårens utbildningar gick klart bättre 
än budget, men några saker gick/bedöms gå sämre, så tar kanske ut varandra. Vi får mindre vanligt 
SDF-bidrag av RF-SISU Östergötland (46 vs 60 tkr) och även mindre Trailprojektbidrag från dem än 
budget (oklart vs 70 tkr). Mer kostnader vid GM (budget -20 tkr). Höstmötet kommer kosta mer än 
budget (-50 ? vs 30 tkr).
SFIF har beslutat om nya SDF-stöd från 2025 som kommer gynna oss, Markus skissar på en budget
2025 till nästa styrelsemöte.

§ 4. Inför Östsvenskas höstmöte 5-6 okt – Ulrika, Nadja
Arbetsgruppen (som även inkluderar Monica) har tittat runt på olika ställen men svårt att hitta något 
billigt men bra som matchar avsatta medel i budgeten (netto -30 tkr, blir kanske snarare -50 tkr). Nu 
blir det Starby hotell i Vadstena. Punkter på mötet blir DM-utredningen, aktuellt från SFIF, 
parafriidrott, ev. RF-SISU, utbildning, ungdom. Ungdomar är välkomna till mötet, ungdomskommitten
fick i uppdrag att (skyndsamt) ta fram ett program som är anpassat/lockar den yngre målgruppen, 
och att vi får med detta i inbjudan. Nadja skriver i övrigt ihop något senast fredag som Markus kan ta
med i nyhetsbrevet som går ut till helgen. På hemsidan ligger redan sen ett tag datum, ort och 
anmälningslänk.

§ 5. Representation
Lag-UDM 7 sep i Ljungby – Ulrika (tältansvarig) och Olivia. Lars kollar om han kan.

GM 13-14 år 14-15 sep i Norrköping – Peter. Markus kollar med Monica. Oklart i nuläget om Marina 
och Lars kan. Olivia kan inte. Läktaren kommer delas in distriktsvis, så man håller till där, därav tar vi
inte med tältet. Men tröjor och beachflagga behöver fraktas från Växjö, kanske med IFK.

§ 6. Årshjul - Ulrika
Personalen och Ulrika har sammanställt ett årshjul för vår verksamhet som skickades ut inför mötet. 
Vi diskuterade några justeringar som Markus fick i uppdrag att genomföra, bl.a. diskuterade vi 
processen för att utse Östsvenska-ombud till Förbundsårsmötet, och när vi ska träffas fysiskt för 
verksamhetsplanering kommande år (lutade åt november). Efter Markus justeringar fastställs 
årshjulet på kommande personalavstämningsmöten.

§ 7. Info från verksamheten – Nadja
Jobbar med förberedelser inför Höstmötet. Anmälningslänk finns på hemsidan (även ÖFIF:are 
behöver anmäla sig) och kommer i nyhetsbrevet.
Projekt för att öka tillgängligheten för funktionsnedsatta, Ingela är kontaktad, kan bli en punkt på 
Höstmötets dagordning. 9 st föreningar har i Årsrapporten uppgett att de har Paraverksamhet.
Samarbetsmöjligheter med Friskis&Svettis?
Lägerförberedelser. På GM-lägret kommer ett inslag av OCR/hinderbana. PC kast medverkar.
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Vilka aktiva från Östsvenska deltar på Veteran-VM i Göteborg? Nadja kollar med våra föreningar och
ser om vi kan uppmärksamma något i våra sociala medier.
YALA. Från vårat distrikt deltar nog Linnéa Algotsson (IFK Växjö).
Löpningskommittén har möte onsdag 14 aug.
Galagruppen har också möte nu på onsdag 14 aug.
Nadja är med i en RF-SISU-referensgrupp som haft möte nyligen med temat anläggningar, där 
möjligheter för spontanidrott lyftes.

§ 8. Info från kommittéerna – Olivia, Markus

Ungdom
Kommittén har funderat på att arrangera någon träff i höst men varit svårt med datum. Plats var tänkt
Linköping där de kan övernatta kostnadsfritt. Olivia/Nadja har sökt bidrag/redovisat till SFIF men det 
ger oss inga ”extra” pengar utan är en del av det generella SDF-bidrag vi får. Kommittén har tidigare 
tappat Emelie som medlem och tappar nog även Olivia Pettersson Sipos i höst, så behovet av fler 
nya kvarstår.

Tävling 
Inomhus-DM 2025 färdigplanerat. Kommittén jobbar på att sätta ramar för utomhus-DM 2025. 
Förberedelser inför GM 14-15 sep i Norrköping, Lag-UDM 7 sep i Ljungby och Friidrottscupen 
aug/sep på hemmaplan. Kommittén jobbar även vidare med DM-utredningen och att sätta krav på 
DM-arrangörer samt hjälp/stöd till dem.

§ 9. Övrigt

a) Status trailprojekt
Uppstart kommer ske i Växjö ihop med IFK Växjö och med Ulrika som ledare. I övrigt har det gått 
trögt och projekttiden lider mot sitt slut, vi kommer inte få fullt stöd (70 tkr) av RF-SISU Östergötland 
men kanske en del, Martin jobbar fortsatt på att få till något i Östergötland.

b) Gamla skrifter till Arkiv Jönköpings län – Markus
Markus har samlat ihop och gått igenom en massa gamla skrifter från Smålands Friidrottsförbund 
och även från föreningar, SFIF, m.f. som SmFIF haft sparat hemma hos Markus. En förteckning är 
upprättad och materialet planeras att köras till Arkiv Jönköpings län nu på onsdag. Styrelsen hade 
inga synpunkter utan överlämnade till Markus att avgöra om något ev. skulle vara på vårat 
Växjökontor istället.

§ 10. Nästa möte
Onsdag 11 september kl. 19.30-21.00 digitalt via Teams.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
2/3 §7 ”Utredning” DM, diskussionsunderlag/förslag till HM Tävlingskommittén, Markus
+ 9/6 §5 Tillägg: kriterier för DM-arrangörer och 

lathund/hjälp ang. antal funk/gren och tidsåtgång/start (+Utbildningskommittén)
14/5 §4 Gala-priser vid HM: tidsplan för nominering och Nadja, Lars, Stefan, Olivia 5/8

ytterligare beredning av övriga utmärkelser
9/6 §5 Kolla med SFIF angående nationellt STIM-avtal Markus 5/8
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